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Slutgiltig föredragningslista

§1. Preliminärer
a. Mötets öppnande
b. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
c. Justering av röstlängden
d. Mötets behöriga utlysande
e. Adjungeringar
f. Godkännande av dagordningen
g. Godkännande av föregående mötesprotokoll
h. Beslutsuppföljning

§2. Meddelanden
a. Styret
b. Kårledningen
c. FuM - Droopys enade förbund
d. Inspektor - Veronica Olesen
e. Harm
f. Valberedningen
g. DM
h. SnH
i. PubF
j. Humle

§3. Enkla frågor

§4. Interpellationer

§5. Propositioner
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§6. Motioner

§7. GOEROVSBOA (Godkännande om ekonomisk redovisning och verksamhetsberättelse samt beslut om
ansvarsfrihet)

a. DKV 2023 [Bilaga 1a, 1b och 1c]
b. H6 2023 [Bilaga 2a, 2b och 2c]
c. NollK 2023 [Bilaga 3a, 3b och 3c]

§8. Presentation av kandidater
a. Rustet
b. DSC
c. HD
d. pHoto
e. SkHål
f. Lindholmsfestivalen

§9. Övriga frågor

§10. Nästa sektionsmöte
- Nästa sektionsmöte är planerat till torsdagen den 2 maj 17:15

§11. Mötets avslutande



VERKSAMHETSBERÄTTELSE
2024-02-09

DKV
Alexander Forslind

Verksamhetsberättelse DKV 23/24

Läsperiod 3
Under läsperiod har vi i DKV arrangerat följande arrangemang:

● Kandidat Häfv/Pub

Denna period insåg vi även att det var dags att måla sektionsmärke på Johanneberg, vilket vi såg till
att göra.

Arrangemangen uppfattades som lyckade till viss del med mellan deltagande. Förutom att måla
märket då det blev minusgrader och färgen inte hann torka innan regnet kom, vilket resulterade i att
Olgas trappor blev cerisea.

Utöver våra egna arrangemang var vi behjälpliga vid att skapa ett bygglag inför Cortegen.

Läsperiod 4
Under läsperiod har vi i DKV arrangerat följande arrangemang:

● Häfv/Pub

● ET-raj

Denna period målade vi återigen sektionsmärke på Johanneberg direkt efter cortegen

Arrangemangen uppfattades som otroligt lyckade med högt deltagande.

Utöver våra egna arrangemang var vi behjälpliga vid Cortegen.

Vi planerade även inför mottagningen 23 under denna period.

Utöver detta åkte vi även till Gotlands studentkår Rindi på studiebesök.

Övrig period (Juni-Augusti)
Under denna period genomförde DKV:

● Team Building

● Planering av mottagningen 23

Isac Fäldt
Bilaga 1a



VERKSAMHETSBERÄTTELSE
2024-02-09

DKV
Alexander Forslind

Läsperiod 1
Under läsperiod har vi i DKV arrangerat följande arrangemang:

● Mottagning 23:

○ Götaplatsen

○ Häfv/Pub

○ Dagarna D

○ Avställda eftersläpp

● ET-raj

Inför denna period målade vi återigen sektionsmärket på Johanneberg, samt Märket på Lindholmen.

Arrangemangen uppfattades som lyckade/uppskattade med mellan deltagande. Arren hade olika

nivåer av deltagande då vilket i slutändan resulterade i +-0

Vi planerade även inför Aspningen 23 under denna period.

Läsperiod 2
Under läsperiod har vi i DKV arrangerat följande arrangemang:

● Aspning:
○ Häfv

● Kandidatperiod
Utöver detta åkte vi även till Luleås studentkår på studiebesök.

Ordförande Alexander Forslind, DKV 23
Göteborg den 09-02-2024

Isac Fäldt
Bilaga 1a



 

 

Ekonomisk berättelse för 
DKV 23 
 

 

Inledning 
 
Under verksamhetsåret 2023 har DKV arrangerat diverse ET-raj, Pubar , häfv och varit med och 
arrangerat Mottagningen. DKV 23 har under mottagningen jobbat för en av Chalmers viktigaste mål, att 
alla ska få minst en vän. DKV har under hösten även arrangerat en mängd olika arr under 
aspirantperioden. DKV 23 gick på med en ekonomi på 25093.46 kr och DKV ska enligt styrets policy gå 
på och av med 25000 kr. DKV 23 har försökt att hålla budgeten under verksamhetsåret men gick av med 
28311.13 kr. Det betyder att DKV lämnar över kassan till nästa verksamhetsår med 28311.13 kr. 

 
 

Årets resultat 
+3217,67  
 
Nedan följer vissa signifikanta poster som avvikit från budgeten. 
 

ET-raj LP4 Budgeterat resultat Utfall Differens 

1,300.00 kr 11,343.04 kr 10,043.04 kr 

DKV har budgeterat för att få en inkomst på 1300 kr under ET-raj LP 4. Eftersom vi i år gjorde 
enastående PR och bjöd på ett fantastiskt arrangemang lockade det folk från fler sektioner än H 
och resultatet blev mer positivt än väntat. 
 

Dagarna D Budgeterat resultat Utfall Differens 

-14,300.00 kr -19,557.93 kr -5,257.93 kr 

Under mottagningen anordnade DKV i vanlig ordning Dagarna D. Ett arr som förväntas gå 
negativt. I år var Nollans engagemang lägre än förväntat vilket medförde en minskad inkomst av 
biljettförsäljningen som resulterade i ett större negativt utfall. 
 

ET-raj LP 1 Budgeterat resultat Utfall  Differens 

11,500.00 kr 16,614.55 kr 5,114.55 kr 

DKVs kassa låg vid tidpunkten innan ET-raj LP 1 lägre än budgeterat. DKV satsade stort på ET-
raj LP1 och lyckades gå med mer vinst än förväntat. 

Avställda eftersläpp Budgeterat resultat Utfall  Differens 

-8,823.00 kr -11,935.78 kr -3,112.78 kr 
Vi glömde sälja toasten vi hade gjort. 

 

 

 

Isac Fäldt
Bilaga 1b



 

 

 

 

_________________________  _______________________   

Theo Hafstrand     Alexander Forslind 
Kassör DKV 23    Ordförande DKV 23    

Isac Fäldt
Bilaga 1b



Revisionsberättelse
Lekmannarevisorerna

2024-02-15

Revisionsberättelse DKV

Vid granskning av DKV-23´s räkenskaper för tiden 2023-01-01 – 2023-12-31 har jag funnit dessa i god
ordning, intäkter och kostnader är styrkta med verifikationer. Den kontanta kassan och det kvarstående
värdet på bank stämmer överens med balansrapporten. Ett positivt resultat om 1646 kronor och 85 öre
uppnåddes i slutet av året. Jag anser att detta kan överlåtas till DKV-24 så att pengarna kan gå tillbaka till
sektionens medlemmar.

De arrangemang och aktiviteter som DKV-23 har utfört under året stämmer överens med deras
instruktioner. Därför föreslår jag sektionsmötet att bevilja DKV-23 ansvarsfrihet för den tid som
revisionen omfattar.

Göteborg den 15/2-2024

Folke Karström
Lekmannarevisorerna H-sektionen

Isac Fäldt
Bilaga 1c



VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
2024-02-14 

H6 
Oscar Nyman Svensson 

 

 
1 av 2 

Verksamhetsberättelse H6 23/24 

Läsperiod 3 
Under läsperiod 3 arrangerade vi följande arrangemang:  

● Kandidat Gasque med Space tema  
● Överlämningsittning    

Arrangemangen gick väldigt bra där det främst var ett otroligt lyckat eftersläpp på vår 
kandidatgasque och en slutsåld överlämningssittning, där vi konstigt nog kom med till slut.  

Vi planerade in att köra CM i LP4 med A6-23 och började planeringen med dom inför detta och även 
så började vi planera inför vår första egna Gasque i kommande LP. 

Utöver våra egna arrangemang var vi behjälpliga och puffade Zexet-23 LP3 gasque.  

Läsperiod 4 
Under läsperiod 4 arrangerade vi i H6 följande arrangemang:  

● Gasque med Paradise Hotel tema 
● CM – Gasque Dra Åt Skogen   

Gasquen gick bättre än budgeterat men inte lika bra som kandidatgasquen, detta främst troligen av 
omtentaperioden veckan efter vilket gjorde att många åkte hem för lite ledighet.  

Det som gavs mest tid denna LP var engagemanget i CM Gasquen och här lades mest tid och energi 
från H6-23. Vi hade som mål att prestera så bra som möjligt och helst vinna men fick nöja oss med en 
delad 4:e plats. Trots detta var vi väldigt nöjda med utförandet av CM och det var väldigt kul att höra 
från alla gäster att de hade haft otroligt kul. 

Planering inför mottagningen gjordes även främst under denna LP. 

Utöver våra egna arrangemang var vi behjälpliga och puffade drIcks bastu under deras Bond-helg 
samt följde vi med DKV på deras studiebesök till Gotland.  

Sommaren 
Under sommaren så fortsatte vi i H6 med planeringen inför den stundande mottagningen samt så 
hade vi även vår teambuilding vilket var en väldigt trevlig helg i Falkenberg.  

  

Isac Fäldt
Bilaga 2a



VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
2024-02-14 

H6 
Oscar Nyman Svensson 

 

 
2 av 2 

Läsperiod 1 
Under läsperiod 1 arrangerade vi i H6 följande arrangemang:  

● Mottagningen  
○ Sittningsföreläsning  
○ Kräftskiva  
○ Baztufäzt 
○ Gasque med tema ålderdomshemmet Gasquen 

● H6 Oktoberfest  
Dessa arrangemang blev otroligt lyckade. Vi hade slutsålt på samtliga av dessa arrangemang förutom 
Baztufäzten. Stämningen bland gästerna var på topp vilket gjorde det väldigt kul att arra.  
 
Utöver dessa arrangemang hjälpte vi också till på Sittning a La H, LF, Rustets full moon party,  Zexets 
mottagningsgasque, Festus Nollkallas och 2 st efterhäng. Vi släppte även destinationen för årets 
skidresa till Les Deux Alpes och hade infoföreläsning om denna resa.  
 
Planeringen inför aspningen i LP2 började även under denna LP.  

Läsperiod 2 
Under läsperiod 2 höll vi i en aspning som innehåll arrangemang som  

• 2 st sittningar  
• Sexmästerirundvandring  
• HZPFC 
• Asp - Gasque 
• Bastu  

Engagemanget under aspningen var hög vilket var väldigt roligt.  
Utöver detta hjälpte vi även till att arra en Gasque åt LF samt puffade vi Festus Julbord.  

Övrigt 
Utöver detta hölls även den årliga skidresan under LP3 – 2024 som blev lyckad och slog ett nytt 
deltagarrekord. En övrig satsning blev att vi köpte in ett nytt ljudsystem som kan användas och hyras 
av sektionens medlemmar. Detta till följd av främst många lyckade eftersläpp på våra gasquer.  
 
 

 

 
Ordförande Oscar Nyman Svensson, H6-23 
Göteborg den 15-02-24 
 
 

Isac Fäldt
Bilaga 2a



Revisionsberättelse H6-23
H6-23’s år började med en ingående balans på 62 219,11 med en obetald faktura på 12 509
kr och en obetald skuld till H6-22 på 5 872 kr, vilket blir 8 838,11 kr mer än vad beräknat.
Fakturan var för skyddslådor till ljussystemet som H6-22 köpte in. Vårt år har gått väldigt bra
och vi har därför höjt utgifterna vi har haft på våra arr, exempel på utgifter vi har lagt mer
pengar på är mat, dekor och vi har använt oss av DJ Shao som har varit mer än dubbelt så
dyr som andra DJ:s.

Vi siktade på att hamna på en utgående balans på 35 219,11. Året avslutades med ett konto
saldo på 36 765,13 kr vilket är 1 546,02 kr över vad vi skulle gått av med.

Nedan följer en redovisning av budgetposter där differensen är som störst i deras resultat.

Arrangemang Budgeterat
resultat

Verkligt
Resultat

Differens Orsak för differens

Oktoberfest 14 950 37 192,71 +22 222,71 Under H6-året är
Oktoberfesten ett av de
populäraste arren som vi
håller. Vår sittning blev fullsatt
och flöt på riktigt bra precis
som planerat men eftersläppet
gick mycket bättre än vad vi
trott. Både första och andra
dagen fick vi in dubbelt så
mycket som vi budgeterat för.

Asp Gasque 2 110 17 478,72 -15 368,72 På asp gasque sittningen kom
det inte lika många personer
som vi hade räknat med.
Eftersläppet gick bättre än
förväntat. Det negativa
resultatet är för att vi inte fick
utbetalningen från gasquen
förrens efter 2023 var slut.

Kandidatgasque 5 400 24 001,39 18 601,39 Då föregående års
kandidatgasque gick med ett
negativt resultat trodde jag att
vår skulle gå liknande då vi
sålde mindre biljetter till
sittningen. Däremot gick vårt
eftersläpp väldigt mycket bättre
än förväntat.

Ljudsystem 0 -30 664 -30 664 När året började gå mot sitt
slut hade vi ett överskott på
pengar och började därför
lägga fram ideér

Isac Fäldt
Bilaga 2b



 

  

 

Revisionsberättelse 

Lekmannarevisorerna 

2024-02-18 

 

Revisionsberättelse H6-23 

 

 

Vid granskning av H6-23’s räkenskaper för tiden 2023-01-01 – 2023-12-31 har jag funnit dessa i god 

ordning, intäkter och kostnader är styrkta med verifikationer. Den kontanta kassan och det kvarstående 

värdet på bank stämmer överens med balansrapporten. Ett negativt resultat om 25453 kr och 98 öre 

uppnåddes i slutet av året med en balans på 36765kr och 13 öre och jag anser att detta kan överlåtas till 

H6-24 så att pengarna kan gå tillbaka till sektionens medlemmar.  

 

 

De arrangemang och aktiviteter som H6-23 har utfört under året stämmer överens med deras 

instruktioner. Därför föreslår jag, Casper von Schenck, sektionsmötet att bevilja H6-23 ansvarsfrihet för 

den tid som revisionen omfattar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Göteborg 2024-02-18 

 

 

 

 

Casper von Schenck 

Lekmannarevisor H-sektionen 

Isac Fäldt
Bilaga 2c



VERKSAMHETSBERÄTTELSE
2024-02-12

NOLLK
Julia Ivarsson

Verksamhetsberättelse NollK 23
Läsperiod 3
Läsperiod 3 bestod av:

● Möten
● Utbildningar

Under läsperiod 3 påbörjades möten med programansvariga samt interna inom kommittén.
Ordförande gick även varje vecka på MoS-mötena tillsammans med de andra sektionernas
NollK-ordföranden. Planeringen inför Mottagningen startade och utbildningar utfördes tillsammans
med MK.

Läsperiod 4
Under läsperiod 3 arrangerade vi följande arrangemang:

● Informationsmöte inför Mottagningen till kommitteer och pHaddrar (PAF-möte)

Även en pHaddersittningen planerades för att öka engagemanget i pHadderverksamheten men blev
inställt pga brist på deltagande. PAF-mötet var en genomgång av Mottagningens schema,
information till kommittéer och pHaddrar och en möjlighet för dem att få svar på frågor.
Arrangemanget uppfattades som lyckat med hög närvaro. NollK puffade även H6 gasque.

Fortsatt planering av Mottagningen och bokningar av lokaler gjordes samt schema för Mottagningen.

Planeringsveckor
Två veckor innan mottagningen som bestod av heldagar med planerings- och slutarbetet av
förberedelserna inför mottagningen.

Läsperiod 1
Under läsperiod 1 arrangerade vi följande arrangemang:

Mottagning 2023:

● Presentation första dagen
● Sittning a la H
● Nolluppdragsdagen
● NollKollot
● Provsittning
● NollK bastu
● Finsittning
● Plugga med pHaddrar
● Finalen

1 av 2

Isac Fäldt
Bilaga 3a



VERKSAMHETSBERÄTTELSE
2024-02-12

NOLLK
Julia Ivarsson

Arrangemangen uppfattades som lyckade med hög närvaro med undantag till NollKollot som hade låg
närvaro men omtyckt av de som var med. NollK hade även jourtelefonen för Nollan och gick på
dagliga PA-möten.

Efter Mottagningen 2023:

● Rundvandring av lokaler för Nollan tillsammans med resterande kommittéer.

Arrangemanget var nytt för i år men upplevdes som lyckat med bra närvaro.

Läsperiod 2
Aspning

● Pimpa dina glajjor
● Aspsittning
● pHaddergalan
● Ett sjHønt arr - samarrangemang med SjöNollK
● Chilla Paj

Arrangemangen under aspningen var lyckade med hög närvaro där två var nya för i år; pimpa dina
glajjor och ett sjHønt arr.

Ordförande Julia Ivarsson NollK 2023
Göteborg 2024-02-12

2 av 2

Isac Fäldt
Bilaga 3a



Ekonomisk berättelse för NollK, verksamhetsåret 2023
Skriven av Sandra Shaba, Ka$$ör HNollK 23

Inledning

Under verksamhetsåret 2023 har vi i NollK planerat och genomfört Mottagningen 2023
med ett starkt fokus på att hålla kostnaderna så låga som möjligt för Nollan. Vi arrangerade
sittningar, ett kollo och lite extra aktiviteter genom GP-racet. Målet med det ekonomiska
verksamhetsåret var att göra en förlust då vi gick på med för mycket pengar enligt
sektionens ekonomiska policy som säger att NollK ska sikta på att ha 25 000 kr på kontot
vid årets slut. Vi lyckades med att göra en förlust och den förlusten blev större än tänkt.
Efter Mottagningen och aspningen lämnar vi nu över 20 718,14 kr till nästa års NollK,
vilket är ungefär 4000 kr under målet på 25 000kr.

Årets resultat
-10 937,74

Nedan följer vissa signifika poster som avvikit från budgeten

Budgetpost Budgeter
at
resultat

Slutgiltigt
resultat

Differens Orsak till differens

Informationsmöte
inför
Mottagningen

0 :- -5 419,30 :- - 5 419,30 :- Informationsmötet för
pHaddrar och
kommittéer var nytt för i
år och var därmed inte
budgeterat från början.
För att öka
engagemanget bjöds
deltagarna på mat.

GP- Dagen -7 500:- 0 :- + 7 500 :- Då GP-dagen inte är ett
arrangemang för alla
sektionens medlemmar
lades det inga pengar på
det arrangemanget. Men
det är ett arrangemang
som har varit budgeterat
tidigare.

Isac Fäldt
Bilaga 3b



NollKollo -36 000:- -30 924,93:- + 5075,07 :- I år var det lägre
deltagande på NollKollot
än vanligt. Detta medförde
ett behov av färre antal
stugor än tänkt, därför
blev även utgiften mindre.

Profilkläder -22 000:- -32 012,50:- -10 012,5:- Utgifter av två års
profilkläder hamnade
under samma
räkenskapsår.

Aspningen -5 000:- -11 888,12 :- - 6 888,12 :- Den största anledningen var
att vi valde att satsa mer på
aspningen i år genom att
införa ett nytt arrangemang
som vi valde att kalla
“Pimpa dina glajjor”. Under
arrangemanget valde vi att
bjuda alla deltagare på mat
och därav nya utgifter som
inte var budgeterade.

_____________________ _____________________

Sandra Shaba Julia Ivarsson
Kassör NollK 23 Ordförande NollK 23

Isac Fäldt
Bilaga 3b



 

  

 

Revisionsberättelse 

Lekmannarevisorerna 

2024-02-18 

 

Revisionsberättelse HNollK 

 

 

Vid granskning av HNollK- 23`s räkenskaper för tiden 2023-01-01 – 2023-12-31 har jag funnit dessa i 

god ordning, intäkter och kostnader är styrkta med verifikationer. Den kontanta kassan och det 

kvarstående värdet på bank stämmer överens med balansrapporten. Ett negativt resultat om 10 084 kr och 

19 öre uppnåddes i slutet av året med en utgående balans på 20718 kr och 14 öre. Jag anser att detta kan 

överlåtas till HNollK- 24 så att pengarna kan gå tillbaka till sektionens medlemmar. 

 

De arrangemang och aktiviteter som HnollK-23 har utfört under året stämmer överens med deras 

instruktioner. Därför föreslår jag sektionsmötet att bevilja HnollK-23 ansvarsfrihet för den tid som 

revisionen omfattar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Göteborg den 18 Februari 2024 

 

 

 

 

Leonard Bagiu 

Lekmannarevisor H-sektionen 

Isac Fäldt
Bilaga 3c


